
 
 

  

26/09/20 



 

pág. 1 
 

Anàlisi 
 

La participació en la Lliga Intercomarcal de Fotografia del  
2019/20 ha set de 99 persones,  56 dels quals han participat en 
totes les convocatòries. 

 

 

 

 

La participació al a Lliga per Associacions ha set de: 

 27 de “GFRM”,  
 19 de “GFA”  
 19 de “AFV”, 
 18 de “AFT”  
 16 de “GFM” 

 

 

Conclusions 
La enquesta es va enviar a uns 182 socis/es, de les 5 associacions que participen a la Lliga,  han contestat 62 persones, 
que son un 34,07%. Aquestes son les conclusions: 

Molts dels participants han vist molt  positiva l’aparició i la evolució de Lliga Intercomarcal de Fotografia, i han vist 
molt enriquidor la seva participació,  un 95,5% aconsellarien a un conegut a que participin. 

Una de les característiques principals de la Llif, es que ha obligat al fotògraf a sortir de la zona de confort, aquesta 
situació li ha agradat i l’ha fet evolucionar com a fotògraf.  Tot i que algú ha vist que algun tema ha set força difícil, la 
majoria han tingut de rumiar bastant o molt a l’hora de presentar les fotografies. 

El 66% donen un Notable al nivell actual de les fotografies presentades. 

Es nota certa necessitat a que el jurats valorin les fotografies entregades,  ja que semblaria que només amb la 
puntuació no es insuficient per anar millorant,  podria ser una dels motius pel quals les valoracions per el jurats ha set 
de un bé pelat.   

Respecte a la pregunta  “creus que el Jurat ha estat a l’alçada?”, la valoració ha estat justeta, el  41% ha set de 3 punts, 
es un del punts a millorar. 

Pel que fa a pagar una quota per participar en Llif i poder pagar al jurats,  semblaria que no seria tan beneficiós, ja que 
un 39% no i estan d’acord, però si que 64.4% estarien a favor de baixar els premis per dedicar-los a aquesta tasca. 
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El 71% dels enquestats, veuen positiu fer activitats conjuntes entre associacions, un 10% no ho veuen bé.  Aquestes 
son les més votades. 

Sortides (15), Xerrades/Conferencies (14), Tallers (11), Trobades (7), Exposicions (5), Altres (4) 

Pel que fa a com millorar la Lliga, això es el que han votat 

1. 32 creant una convocatòria amb "tema lliure" 

2. 16 Permetent utilitzar fotografies d'arxiu (sense restricció de data) 

3. 13 Permetent una edició menys restrictiva  

4. 8 Augmentant el número de premis i categories 

5. 8 Augmentant la dotació dels premis (mantenir els vigents, però amb major import) 

6. 8 Elevant el número de ral·lis o concursos presencials 

7. 5 Eliminant el número de ral·lis o concursos presencials 

 

Respostes 
1. Participes regularment a la Llif? (60 Respostes) 

 De les 60 persones, el 86,7% afirmen que participen a la Lliga contra una 13.3% que no ho fan.        
 

2. En cas que no, és per algun motius següents? (10 Respostes) 
 Nomes 10 persones comenten que no participen en la lliga, i el 20% dels quals comenten que els 

temes son massa complicats.  
 

3. Com valores l’aparició al 2017 de la Lliga Intercomarcal de Fotografia? (60 Respostes) 
 Un 68.3% ha vist que l’Aparicio de lliga ha estat excel·lent.  

 
4. Com valores l'evolució de la Llif? (59 Respostes) 

 Tot i que les valoracions son de bé i Notable en la major part de les respostes, es nota la falta 
d’alguna millora, ja que nomes el 11.9% ha donat un excel·lent. 
 

5. Estàs d'acord amb les puntuacions que t'ha concedit el jurat en aquesta d’arrere edició?  
 (58 Respostes) 

 Les puntuacions del jurats s’emporten un aprovat amb una lleugera tendència a l notable, es un dels 
punts a millorar. 
 

6. Creus que el Jurat  ha estat a alçada en les diferents convocatòries? (59 respostes) 
 La valoració del jurat ha set del 40.7% amb una puntuació de un 3,  seria un punt a millorar per altres 

edicions. 
  

7. Els temes de Llif t'han fet rumiar a l'hora de preparar o fer la fotografia? (62 respostes) 
 Els temes de la lliga han fet rumiar bastant 41,9% o molt 45.2%  

 
8. Creus que es bo que et treguin de la teva zona de confort? (61 respostes) 

S’ha puntuat amb un 45.9% amb 4punts i 45.9% amb 5 punts. 
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9. Creus que la LLIF ens ajuda a créixer com a fotògrafs? (62 respostes) 
 El 37% li ha donat 4 punts i el 48% 5 punts 

 
10. Valora el nivell actual de les fotografies presentades a la Llif. (62 respostes) 

 Es veu un nivell notable 66.1% de les fotografies presentades  
 

11. T'agradaria que la LLIF organitzés activitats conjuntes a totes les associacions? (52 respostes) 
 44 han contestat que si, 6 han contestat que no, 11 en blanc i 1 no sap 

 
en cas afirmatiu, quines? 

 Sortides    (15 respostes) 
 Xerrades Conferencies  (14 respostes) 
 Tallers    (11 respostes) 
 Trobades    (7 respostes) 
 Exposicions    (5 respostes) 
 Altres     (4 respostes) 

 
12. Animaries  a algun company, amic o conegut a participar a la Llif? (59 respostes) 

 Un 91.5% animaria amb algun company amic o conegut a participar en la Llif  
 

13. Estaries disposat a pagar una quota de participació a la Llif? En cas afirmatiu, quina? (59 respostes) 
 Pel que fa a pagar una quota per participar en la Llif , semblaria mes dolent que beneficiós, ja que es 

podria perdre un 39% de participació, tot i que un 61% seria partidari de pagar al menys 10€ 
 

14. Preferiries que en lloc de premis, es dediquin els diners a pagar el jurat i que durant tot l'any es faci una 
valoració / critica de cada foto presentada? (59 respostes) 

 Un 64.4% vs 35.6%  seria partidari de reduir els premis a canvi de rebre una valoració de les 
fotografies aportades. 
 

15. Com creus que la LLif podria millorar? 
 
 

 Les respostes son molt variades el 36% aposta per que una de les convocatòries fos un Tema Lliure 
 

2)  Creant una de les convocatòries fos un Tema Lliure (32 respostes),  
 

3)  Permetre utilitzar fotografies d’arxiu (16 respostes)   
 

4)  Permetre una edició menys restrictiva (13 respostes), 
 

5)  Augmentar dotació dels premis (8 respostes),  
 

6)  Augmentant el numero de premis i categories (8 respostes),  
 

7)  Elevant numero de rallis (8 respostes) eliminat el número de rallis (5 respostes).  
 

8)  27 respostes mes han set molt variades, les trobareu en els resultats de l’enquesta mes avall 
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.Resultats Enquesta 
 
 

1. Participes regularment a la Llif? 
 60 respostes 

 
 
 

 

 

 

2. En cas que no, és per algun motius següents? 
 10 respostes 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

3. Com valores l’aparició al 2017 de la Lliga Intercomarcal de Fotografia? 
 60 Respostes 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

4. Com valores l'evolució de la Llif? 
 59 Respostes 
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5. Estàs d'acord amb les puntuacions que t'ha concedit el jurat en aquesta d’arrere edició? 
 58 Respostes 

 
  
 
 
 
 
 
 
 
 

6. Creus que el Jurat  ha estat a alçada en les diferents convocatòries? 
 59 Respostes 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

7. Els temes de Llif t'han fet rumiar a l'hora de preparar o fer la fotografia? 
 62 Respostes 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

8. Creus que es bo que et treguin de la teva zona de confort? 
 61 Respostes 
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9. Creus que la LLIF ens ajuda a créixer com a fotògrafs? 
 62 Respostes 

 
 
 
 
 
 
 
 

10. Valora el nivell actual de les fotografies presentades a la Llif 
 62 Respostes 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

11. T'agradaria que la LLIF organitzés activitats conjuntes a totes les associacions? 
 52 Respostes 

 
 
 
 
 
 
 

en cas afirmatiu, quines? 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

12. Animaries  a algun company, amic o conegut a participar a la Llif? 
 59 Respostes 
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13. Estaries disposat a pagar una quota de participació a la Llif? En cas afirmatiu, quina? 
 59 Respostes 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

14. Preferiries que en lloc de premis, es dediquin els diners a pagar el jurat i que durant tot l'any es faci una 
valoració / critica de cada foto presentada? 

 59 Respostes 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

15. Com creus que la LLif podria millorar? 
 57 Respostes 
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Altres respostes variades 
 

 Una categoria per  menors de 14 anys, amb un petit obsequi pel guanyador.  

 S'ha de ser més estricte amb les normes de presentació de fotos i el jurat ha de valorar-les també segons les 

normes 

 Amb un jurat competent i una observació estricte de les regles de joc 

 Eliminando premios y este dinero destinarlo a la realización de alguna actividad para todos los participantes. 

Que el mantenimiento de esta sea a base de una cuota pagada por los participantes en ella.   

 Si ells cobren, potser podrien ser una mica millors i més objectius. He marcat SI a la pregunta anterior, l'ideal 

seria 50%PREMIS 50%JUTGES.  

 Crec que la lliga hi ha massa competitivitat, va començant essent més per passar-ho bé i aprendre i ara sembla 

que els que no en sabem molt de fotografia hi encaixem cada cop menys. A més per segons quines coses són 

molt estrictes com la mida de les fotos i no tant acceptant fotos que no encaixen amb el tema per posar un 

exemple, no sé quin és el criteri de prioritats... sembla que vulguem assemblar-nos a altres concursos per a 

fotògrafs més "professionals" que ja existeixen i és una llàstima haver perdut l'essència del principi. Jo 

participo més per solidaritat amb el meu grup fotogràfic que no pas per il·lusió. La meva motivació inicial ja no 

hi és... Si es permet més edició i fotos d'arxiu jo baixo del carro i que hi participin tots els "cracks" de les 

associacions que no deuen tenir prou concursos! i els que no en sabem tant, que som amateurs, aficionats i 

voldríem una LLIF planera, col·laborativa, de la fotografia que et surt del cor sense pensar en com la milloraràs 

amb el Photoshop ni tantes punyetes haurem de buscar el nostre lloc fora. Deixeu-nos clar quin és el camí de 

la Llif, si us plau, així la gent de poble que ens agrada tirar fotos i ens hem associat sense pretensions als 

diversos grups fotogràfics sabrem si hi encaixem o no. Almenys jo...  Per cert, si la intenció és professionalitzar 

la LLIF no dona gaire bona imatge enviar un qüestionari farcit de faltes. 

 Cal especificar millor els temes per evitar admetre fotos que no entrant dins el tema demanat. Cal fer complir 

les normes o no posar-les  . 

 Premis als debutants . 

 Elevant el número de ral·lis o concursos presencials, Amb fotografies netes, sense "tan" retoc. 

 Que cada associació aporti un membre del jurat cada any per tota la lliga. 

 Presentant 2 fotos a cada convocatòria. 

 Em sap greu però amb el poc que participo no us puc ajudar... 

 Que fos quelcom cohesiu i no competitiu. S'ha desviat totalment del que volia ser en un inici.... Ha passat a ser 

competició, competició i competició.... Molt desencisat amb la seva evolució....  

 Fer la més associativa i menys competitiva. Per concursos de fotografia per se n hi ha a cabassos. Tenint les 

xarxes mes actualitzades. Vetllar pels diferents nivells de participants. 

 S'hauria de fer una convocatòria infantil.  

 Fer que el jurat valori més el tema/gènera que ha de tractar la foto, no pas sempre una foto maca. 
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 Tema sorpresa. S’anuncia el dia bans d’engegar la convocatòria. 

 Intentar millorar el tema Jutges. 

 valorant més aprendre que la competitivitat. 

 No contesto perquè moltes coses no ho sé .perdoneu . 

 competició?. Proposar una reunió on pugui assistir-hi tothom, quan es pugui. Jurats professionals i no 

remunerats. Falta de al·licients i nous projectes o fites. Falta de llibertat fotogràfica. Etc.  

 Fer categories diferents , professionals, aficionats i canalla. 

 Hauríem de veure com actuen altres organitzacions semblants a les nostres i tractar de fer o adoptar les 

accions i/o iniciatives que creiem que puguin ser positives i enriquidores per nosaltres.     

 Millorant la comunicació i la pàgina web. Fent que la gent parli "amb la LLIF" i no a través de les juntes que 

solen anar a deshora i cada participant s’assabenta de les coses per una via diferent. 

 No discriminar. Que les fotos es puguin fer amb qualsevol maquinari, des de una maquina senzilla / econòmica 

a una màquina últim model i cara passant per un dron. 

 A l' enquesta em falten preguntes clau. Participació i/o . 

 Possibilitat de comentar fotos presentades, o almenys que la valoració del jurat no sigui només una puntuació: 

els comentaris són el que t'ajuden a aprendre. També és interessant plantejar reptes que et facin pensar  

(p.ex. SKYSCAPE va generar debat sobre la seva interpretació), però que després el jurat sigui conseqüent a 

l'hora de fer les puntuacions/valoracions. 

 
 


